
PROTOKÓŁ   Nr   VI/10 
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu 

23   marca  2011 r. 
==================================================== 
 

W  posiedzeniu  udział  wzięli  : 
Członkowie   rady  zgodnie  z lista  obecności. 
Lista obecności  
stanowi zał. Nr 1 
Sołtysi  wsi gminy Wijewo zgodnie z listą obecności.. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  2 
oraz  zaproszeni goście zgodnie  z listą obecności. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  3 
 
Porządek posiedzenia :  
 
1.   Otwarcie 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

   3.  Interpelacje radnych 
   4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja na temat : Stan bezpieczeństwa przeciwpoŜarowego na terenie gminy Wijewo w 
2010 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie : 
       1/  nie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy środków  
                   stanowiących   fundusz sołecki 
       2/  wniesienia przez Gminę Wijewo wkładów do Miejskiego Zakładu Oczyszczania  
              Sp. Z o.o. z siedziba w Lesznie 
       3/  aplikowania Gminnego Ośrodka Kultury w Wijewie o środki finansowe  w ramach Programu  
             Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013,  Działanie 4.1/413 „ wdraŜanie lokalnych  
              strategii rozwoju” na realizację operacji PN. „ Organizacja imprezy kulturalno-sportowej 
              pn. „Wijewiada” dla mieszkańców gminy i powiatu”. 
      4/  zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy niezbędnych do wymiaru i poboru  
           podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku  leśnego. 
      5/  zmiany uchwały w sprawie poboru podatku w drodze inkasa ustalenia  
             inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
      6/  zmiana uchwały w sprawie określenia stawki opłaty targowej oraz sposobu jej poboru, 
       7/  likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego, 
      8/  zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa, 
       9/  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu leszczyńskiego 
    10/  przystąpienie do realizacji przedsięwzięcia  pn. Budowa ciągu pieszo- rowerowego  
           ul. Wiatraczna  w miejscowości Brenno 
    11/  uchylenia uchwały   Nr   XLIII/279/10 z dnia 29.04.2010 r.  
     12/  zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Wijewo na lata 2011-2023 
     13/  zmian w  budŜecie gminy na 2011 rok. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Zakończenie 
 
Ad. pkt. 1 
 

Obradom IV Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy. Powitał obecnych na sali członków  
rady, sołtysów oraz zaproszonych gości.  
Powitał zaproszonych na dzisiejsze posiedzenie : 
-  P. Stefana Dederka,. Który z końcem roku złoŜył rezygnacje z pełnionej funkcji Komendanta 
Gminnego Związku Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Wijewie a funkcje pełnił przez 15 lat. 
-  P. Ireneusza Dydyne, który funkcję sołtysa wsi Przylesie pełnił przez 10 lat. 



Przewodniczący Rady Gminy wspólnie z Wójtem wręczyli podziękowania za długoletnia prace na 
rzecz gminy Wijewo. 
Stefan Dederek – poinformował, Ŝe do OPSP wstąpił w 1967 roku. Przez 37 lat pełnił funkcję, 
między innymi prezesa i naczelnika OSP w Wijewie. Funkcje Komendanta Gminnego pełniłem od 
1995 roku. 
Od 1973 do emerytury pracowałem w Komendzie Miejskiej we Wschowie jako straŜak zawodowy. 
Obejmując urząd komendanta nie było łatwo. Remiza w Wijewie była w trakcie budowy. Współpraca 
z urzędem układała się róŜnie do zmiany władz, obecnie  współpraca układała się poprawnie.  
Zdecydowałem o odejściu  na emeryturę z pracy społecznej. Są osoby młode pręŜne niech mają 
okazję się wykazać. Podziękował za lata współpracy Wójtowi, radnym, skarbnik, p. Joannie oraz za 
wyrozumiałość i wsparcie rodziny i dzieci. 
Przewodniczący obrad wyraził nadzieję, Ŝe współpraca będzie nadal kontynuowana. PoniewaŜ 
doświadczenie naleŜy wykorzystać. 
Przedstawił  proponowany porządek obrad do którego zebrani nie wnieśli poprawek. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe podejmowane na dzisiejszym posiedzeniu uchwały będą 
prawomocne, na 15 radnych obecnych jest 14. 
 
Ad. pkt. 2 
 

Przewodniczący  stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada  przebiegowi obrad 
i zawiera wszystkie tematy jakie były poruszone, nie wniesiono równieŜ innych uwag. Wobec 
powyŜszego zaproponował, aby protokół z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania. 
Do złoŜonej propozycji nie wniesiono uwag. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie 

 
   Ad. pkt 3.  
 

Alojzy Wolniczak – na jakim etapie są przygotowania do remontu drogi wojewódzkiej 305.  
              Postawione zostały znaki ostrzegawcze i nic więcej się nie robi a jej stan jest  opłakany. 

 
 Ad. pkt. 4.  
 
Wójt przedstawił sprawy\, które w okresie między sesyjnym miały wpływ na działalność gminy. 
27.01 – uczestniczyłem w wystawie  „Ziemia Leszczyńska” zorganizowanej w WyŜszej Szkole 
Zawodowej w Lesznie, 
28.01 – zostałem zaproszony na podsumowanie minionego roku przez  Starostę Wolsztyna. 
01.02 – na moja prośbę gościłem Kierownika Zakładu Usług Wodnych we Wschowie, omówiliśmy 
inwestycje planowane na terenie gminy w 2011 roku,. Będzie to wodociąg w kierunku Miastka i w 
Potrzebowie. Inwestycja przekroczy wartość wypracowanych funduszy  przez nasze hydrofornie  
02.02 – na prośbę Dyr., Szkoły Podstawowej spotkałem się z P. Nowaczyk przedstawicielem firmy 
ATUT, która przygotowuje projekt wniosku o dofinansowanie programu szkolnego na kwotę 50 tys. 
Zł. na poprawę funkcjonowania i edukacji w szkole. 
           -  odbył się przetarg na sprzedaŜ spycha, który pracował na wysypisku. Został sprzedany za 
kwotę 4 600 zł. 
           -  otrzymałem pismo od Dyrektora ZDW w sprawie opinii środowiskowej na budowę drogi 
3015. Dotychczasowe załoŜenia co do remontu tej drogi przebiegają planowo. 
3-4.02 – odbyło się pierwsze po wyborach spotkanie Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów miast woj. 
Wielkopolskiego.  W 30 % stanowisk dokonano zmian. 
05/.02. -  odbył się kolejny Bal u Wójta, 
7-11.02 – przebywałem na dłuŜszym urlopie. 
12.02 -  Zespół Szkół w Brennie zorganizował wieczorek taneczny, podziękował za zaproszenie, 
14-15. 02 – wspólnie ze Skarbnikiem gminy uczestniczyliśmy w szkoleniu zorganizowanym przez 
Regionalna Izbę Obrachunkowa, 
16.02 – odbyły się uroczystości obchodów rocznicy Powstania Wielkopolskiego przygotowane przez 
Zespół Szkół w Brennie. 
21.02 – odbyło się pierwsze z cyklu zebranie sprawozdawczo- wyborczych w sołectwach  w 
Radomyślu. 
23.02 – zebranie wiejskie w Wijewie, 
24.02 - zebranie wiejskie w Brennie, 



25.02 – zebranie wiejskie w Przylesiu  
28.02 – zebranie wiejskie w Zaborówcu 
01.03 – wspólnie z Skarbnik gminy pojechaliśmy do Urzędu Marszałkowskiego  podpisać umowę o 
dofinansowanie sali gimnastycznej w Wijewie  w wysokości 500 tys. Zł. oraz na rozbudowę sali 
wiejskich w Brennie,  Potrzebowie i Radomyślu. 
        - odbyło się zebranie wiejskie w Potrzebowie, 
2.03 – zebranie wiejskie w Miastku , 
5.03 – odbył się wieczorek straŜacki w Brennie, 
7.03 -  sfinalizowano i podpisano umowę na prowadzenie ORLIKA – obowiązki przejęła  
P. Małgorzata Rabiej, która spełniła wszystkie wymogi określone w ogłoszonym konkursie, 
8.03 – odbył się w Brennie tradycyjny „śledzik”, 
9.03 – gościliśmy komisje Urzędu Marszałkowskiego, która dokonała odbiory sali w Potrzebowie,  
   - spotkałem się z Prezesem BRENEWI - omówiliśmy stan bezpieczeństwa przed nadchodzącym 
sezonem piłkarskim, 
11.03 – odbył się pierwszy konwent Wójtów, burmistrzów powiatu leszczyńskiego. Dokonano zmian 
na stanowisku Wójta Lipna i Święciechowy. Tematem spotkania były następujące zagadnienia : 
- funkcjonowanie przedszkoli, 
- odszkodowania za słupy elektryczne stojące na prywatnych posesjach, 
- postęp prac przy budowie schroniska dla zwierząt w Lesznie, 
- sposób funkcjonowania plaŜ według nowej ustawy, 
- starosta złoŜył propozycje  uruchomienia w Lesznie giełdy rolno-przemysłowej, 
14.03 – spotkałem się z wykonawcą Sali gimnastycznej, doprecyzowany został sposób montaŜu 
instalacji.  
19.03 – odbyły się targi rolnio-spozywcze w Lesznie, 
21.03 – swoje posiedzenie odbył Zarząd Gminny ZOSP w Wijewie, gdzie omówiono organizacje 
zawodów i zjazdu gminnego, 
22.03 – spotkałem się z Nadleśniczym  z Włoszakowic w sprawie drogi do Przylesia. Zgodnie z 
przepisami  lasy nie wyzbywają się Ŝadnych gruntów, dlatego przejęcie drogi do Przylesia jest w ten 
sposób niemoŜliwe. Będziemy szukać innych moŜliwości . 
 - podpisałem umowie notarialna  na udziały w MZO, 
 
Ad. pkt. 5 
 
Informacje na temat stanu ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy Wijewo złoŜył Komendant  
Miejski Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Lesznie Robert Baran 
 Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 6 
 

1/  projekt uchwały w sprawie nie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy środków  
                   stanowiących fundusz sołecki przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 31/11 w sprawie nie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki  podjęta została jednogłośnie. 
 Uchwała stanowi załącznik Nr  5 
 

2/  projekt uchwały w sprawie wniesienia przez Gminę Wijewo wkładów do Miejskiego Zakładu  
     Oczyszczania Sp. Z o.o. z siedziba w Lesznie przedstawił  Stanisław Kasperski. 
Radosław Zamiatała – czy jest to ostatni wkład, który gmina wnosi do  MZO. 
Skarbnik – tak jest to ostatnia rata, 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 32 /11 w sprawie wniesienia przez Gminę Wijewo wkładów do 
Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. Z o.o. z siedziba w Lesznie  podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 6. 
 

3/  projekt uchwały w sprawie aplikowania Gminnego Ośrodka Kultury w Wijewie o środki finansowe   
     w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013,  Działanie 4.1/413 „  
     wdraŜanie lokalnych strategii rozwoju” na realizację operacji PN. „ Organizacja imprezy  
     kulturalno-sportowej pn. „Wijewiada” dla mieszkańców gminy i powiatu” przedstawił  
     przewodniczący obrad. 



Skarbnik - wyjaśniła, Ŝe od posiedzenia komisji zmieniły się kwoty dot. wydatków, po zapytaniu 
ofertowym okazało się ,Ŝe kwota będzie niŜsza o 851 zł. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 33 /11 w sprawie aplikowania Gminnego Ośrodka Kultury w Wijewie 
o środki finansowe w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013,  Działanie  
4.1/413 „ wdraŜanie lokalnych strategii rozwoju” na realizację operacji PN. „ Organizacja imprezy  
kulturalno-sportowej pn. „Wijewiada” dla mieszkańców gminy i powiatu”  podjęta została 
jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 7 
 
4/  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy  
      niezbędnych do wymiaru i poboru  podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku   
      leśnego przedstawił  Przewodniczący RG. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 34 /11 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów 
formularzy niezbędnych do wymiaru i poboru  podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku   
leśnego  podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 8  
 
5/  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatku w drodze inkasa ustalenia  
     inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso przedstawił Stanisław Kasperski. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 35 /11 w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatku w drodze 
inkasa ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 9  
 
6/  projekt uchwały w sprawie zmiana uchwały w sprawie określenia stawki opłaty targowej oraz  
     sposobu jej poboru przedstawił  Przewodniczący RG. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 36 /11 w sprawie  zmiana uchwały w sprawie określenia stawki opłaty 
targowej oraz sposobu jej poboru podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr  10  
 
7/  projekt uchwały w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego przedstawił   
     przewodniczący obrad. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Nr VI/37/11 w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 12 
 
8/  projekt uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa przedstawił    
     Przewodniczący Rady Gminy,. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 38 /11 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie Statutu Sołectwa, 
 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 13 
 
9/   projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu leszczyńskiego   
       przedstawił Stanisław Kasperski. 
Wójt – są to środki, które corocznie przekazujemy dla powiatu z przeznaczeniem na ul. Lgińska. 
Kolejne 100 tys. Nie wystarczy na zrealizowanie tego zadania. Powiat stara się o uruchomienie 
środków w ramach partynerstwa publiczno prywatnego. Jeśli się nie uda to będzie to bardziej 
deklaracja. Kwota ta zostanie przekazana jeśli będzie inwestycja realizowana. 
Urszula Miksza –dlaczego robimy drogę do Lginia jeśli Wschowa nie jest zainteresowana i nie  
          dokłada, 
Wójt – Lgińska będzie robiona tylko na odcinku do kończ zabudowań w Zaborówcu. Planowana 
kwota nie wystarczy na zrobienie całości, która wynosi ok. 5 km. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 



Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 39 /11 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
leszczyńskiego  podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 14 
 
10/  projekt uchwały w sprawie przystąpienie do realizacji przedsięwzięcia  pn. budowa ciągu  
       pieszo- rowerowego  ul. Wiatraczna  w miejscowości Brenno przedstawił  przewodniczący  
       obrad. 
Wójt – kaŜda wieś moŜe złoŜyć aplikacje o pieniądze Obecnie Wijewo jest zbyt obciąŜone dlatego 
postanowiliśmy zwrócić się o środki z funduszu odnowy wsi na ul,  Wiatraczna poniewaŜ nie jest to 
droga- nie posiada odpowiedniej szerokości dlatego nazwaliśmy to ciąg pieszo rowerowy. 
Realizacja zadania będzie w 2012 roku. Do kończ marca naleŜy złoŜyć wniosek. Dofinansowanie 
będzie w wysokości 80 % Kosztów. Na 2011 mamy zaplanowane 20 tys. na projekt. 
Józef Pukacki – czy będzie moŜna jeździć samochodem, ulica ta jest zabudowana, 
Radosław Wojcieszyk – naleŜy przewidzieć równieŜ samochody cięŜarowe, które czasem musza do  
     posesji dojechać, 
Wójt – dojazd do posesji jest zawsze zapewniony, będzie zrobiony odpowiedni podkład, 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 40 /11 w sprawie przystąpienie do realizacji przedsięwzięcia  pn. 
budowa ciągu pieszo- rowerowego  ul. Wiatraczna  w miejscowości Brenno podjęta została 
jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 15 
 
11/   projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały   Nr   XLIII/279/10 z dnia 29.04.2010 r.  
        przedstawił przewodniczący obrad. 
Wójt – uchwała, która uchylamy mówiła o przekazaniu pieniędzy do powiatu na remont drogi 
Włoszakowice Boszkowo. W związku ze zmiana planów przez powiat wycofujemy te pieniądze. 
Poinformował Ŝe wyłonieniu projektanta na budowę ul. Źródlanej, gdzie planuje się 6 metrowa 
jezdnie i chodnik w ciągu jezdnym. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Nr VI/ 41/11 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIII/279/10 z dnia 29.04.2010r   
podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 16 
 
12/   projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Wijewo na lata  
        2011-2023 przedstawił  Stanisław Kasperski. 
Skarbnik – wyjaśniła, Ŝe wprowadzenie do realizacji jakiejkolwiek inwestycji, która nie była ujęta 
w Wieloletnim Planie Finansowym pociąga za sona konieczność jego zmian. ul. Wiatraczna nie była 
ujęta, dlatego naleŜy wprowadzić  do planu tak inwestycje jak i wydatki. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 42 /11 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy 
Wijewo na lata 2011-2023  podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr  17 
 
13/  projekt uchwały w sprawie zmian w  budŜecie gminy na 2011 rok. Przedstawił  
       przewodniczący obrad. 
Skarbnik – poinformowała, Ŝe dokonuje się zmian w dochodach z tytułu dodatkowych wpływów z 
opłat, subwencji ogólnej, wpływów za zajęcie pasa drogowego, zwrotu dofinansowana z Urzędu 
Marszałkowskiego, otrzymanej dotacji celowej z GUS. 
Zmniejszenia  z tytułu pomocy dla powiatu, odpisu na fundusz świadczeń socjalnych, zwiększenia 
dotacji do powiatu, zakup materiałów , budowę szalet na Ostrowie, 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Nr VI/ 43 /11 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2011 rok  podjęta 
została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 18. 
 
 
 
 
 



Ad. pkt.  7 
 

Zbigniew Lis –na jakiej długości będzie robiona ul. Źródlana, 
Marzanna Daleka – topole przy drodze do Miastka są suche i zagraŜają  bezpieczeństwu, 
    -  droga po zimie jest spekana, wymaga remontu, 
 
Urszula Miksza  - poprosiła o : 
           -   nowe tablice informacyjne, obecne są zniszczone  
           -   wyrównanie i utwardzenie drogi koło Dworczak i Ciesielskiego, 
Radosław  Zamiatała -  Wieloletni Plan Finansowy przewiduje dochód ze sprzedaŜy działek  
        letniskowych, czy są to działki na tz. Buchcie, 
           -  plaŜa w Brennie ma być odpłatna, czy będziemy na ten temat jeszcze dyskutować, 
Radosław Wojcieszyk – studzienki na ul. Powstańców  Wlkp w Brennie są niedroŜne, 
Sławomir Zając – czy w rozmowie z Kier. ZUW był poruszony temat sieci wodociągowej  
         w Zaborówcu na Orzeszynach, 
         - powiat łata dziury na drodze, czy będzie zrobione wszędzie, 
Edwin Wojciech – zaproponował umieszczenie na pojemnikach na śmieci tabliczek o zakazie  
         składowania obok,                                                                                                     
        - czy topole i krzewy przy WDK w Wijewie będą wycinane, brak parkingu zwłaszcza kiedy są  
           zawody sportowe i mecze piłki noŜnej, nie moŜna przejechać, 
        - czy wyrówniarka jest juŜ gotowa do pracy, wiosna idzie a drogi są w nienajlepszy, stanie, 
Radosław Zamiatała – poprosił radna Powiatu P. Genowefę Zielnica o monitorowanie budowy  
          chodnika na ul. Zachodniej. 
 

Ad. pkt. 8 
 
Trwa przygotowanie dokumentacji do remontu drogi 305 na odcinku przebiegającym przeze 
Wijewo. Będę monitorował przebieg przygotowań. 
1/ ul. Źródlana będzie utwardzona do ostatnich zabudowań wraz z odwodnieniem. Utwardzenie nie 
będzie obejmowało hydroforni. 
2/ sprawdzimy stan techniczny tablic i wymienimy jeśli będzie taka potrzeba, 
3/ podobnie z droga sprawdzimy co moŜna zrobić aby poprawić jej nawierzchnie, 
4/ działki na tz. Buchcie są do sprzedaŜy, wydzielone. Nie sztuka sprzedać ale tak aby wystarczyło 
na zrobienie plaŜy. WaŜne jest równieŜ komu., nie chciał by inwestora , który wykupi wszystko., 
Podobnie jak w Brennie, sanitariaty nie są wybudowane na trenie gminnym. NaleŜy poprawić 
ogólnie standard plaŜy- miejsca do kąpieli.  
5/ chodnik na ul. Zachodniej to sprawa powiatu. Obecnie nie ma pieniędzy ale przy obopólnym 
porozumieniu będziemy robić wspólnie, 
6/ ZDP deklarował, Ŝe studzienki zostaną wyczyszczone, 
7/ obecnie są klejone dziury od skrzyŜowania do końca Brenna, w przyszłym tygodniu resztę, 
8/ na temat orzeszyn nie rozmawialiśmy, potrzebne są konkretne deklaracje o chęci korzystania 
z wodociągu, zbyt mało uŜytkowników całorocznych. 
9/ tabliczek na pojemnikach nie będziemy wieszać. MoŜemy zrobić kampanie reklamowa poprzez 
szkoły lub zwiększyć częstotliwość wywozu aby nie zalegały śmieci przy pojemnikach, 
10/ jak będą pieniądze i potrzeba to wytniemy drzewa i krzewy przy WDK w Wijewie i zrobimy 
maksymalna ilość miejsc parkingowych, 
Henryk Rygusik – poinformował, Ŝe równiarka jest obecnie w trakcie konserwacji i naprawy, jak 
będzie moŜna wyjechać to powiadomi Wójta, 
Roman Ratajczak – czy drogę do P. Dydyny  naleŜy równać, prowadzi poza nasza gminę.  
Wójt – jest to na terenie naszej gminy i naleŜy równać, 
Genowefa Zielnica – na dzisiejszym posiedzeniu padło kilka wniosków dotyczących powiatu. Jak 
wszędzie drogi to temat Ŝywy. Będziemy wspólnie z P. Rafałem przypominać o sprawach  gminy. 
Urszula Rimke – usprawiedliwiła nieobecność drugiego radnego powiatowego ze względu na 
kontrole gospodarstwa. 
 
Ad. pkt. 9.  
 
Przewodniczący obrad uznał porządek IV sesji za wyczerpany. Podziękował za udział i zakończył 
obrady. 


